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Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Mobiliteit d.d. 11 januari 
2023

Aanwezig
Voorzitter: Thijs van den Elsen
Commissiegriffier: Marloes Laurenssen

CDA: Joris van Loon, Erik Schoone, Wim Meulenmeesters
Lokale Realisten Willie van den Heuvel, 
D66: Laurens van den Berg, Frances Dekker
Dorpspartij: Stan van Kollenburg, Toon Coopmans
Sociaal Gemert-Bakel: Marius Vos, Jan Bekx
VVD: Toon van Rooij, Erick Bastiaannet
Politiek op Inhoud: Jan Vroomans

Commissie: 13 leden

Collegeleden: Bart Claassen, Hanneke Coppens.

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Er hebben zich drie insprekers gemeld:

Niet geagendeerd onderwerp:
1. Klimaatburgemeester dhr. Visser m.b.t. stand van zaken van de leefwereld en 

agenderen van onderwerpen hieromtrent m.b.t. de commissie- en raadsvergadering. 
Geagendeerde onderwerpen:

2. Agendapunt 6: Grotel 5 Bakel, mevr. Van Rooij; maakt zich zorgen om de 
voorgestelde ontwikkeling en de druk die dit oplevert m.b.t. het recreatiegebied. 

3. Agendapunt 7: Herstructureringslocatie Goed Wonen, mevrouw Beijers; zij heeft 
zorgen m.b.t. het voorgestelde ontwerp. Vanuit de commissie wordt de opmerking 
geplaatst dat de muur verlaagd wordt van 4 meter naar 3.50 meter. 

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20:16 uur en geeft aan dat, gezien de volle agenda, 
het onderwerp ‘nieuw speelbeleid’ wordt geagendeerd voor de commissie Sociaal Domein 
van morgenavond. 

Hierna is de agenda gewijzigd vastgesteld. 

Dhr. Coopmans (DP) heeft een opmerking m.b.t. agendapunt detailhandel Milheeze. Hij mist 
de onderlegger namens de initiatiefnemers voor plaatsing op de agenda. Daarnaast zijn 
vanmiddag op het laatste moment veel bijlagen bijgevoegd bij het agendapunt RIN 
Hollevoort. Deze heeft hij niet meer mee kunnen nemen in de voorbereiding. De voorzitter 
geeft aan dat de opmerkingen genoteerd staan en meegenomen worden bij de behandeling 
van de betreffende onderwerpen.

3. Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht m.b.t. 
actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen)
Mevr. van Berlo (VVD) heeft vragen ingediend m.b.t. omleidingsroutes Hermes. Omdat Mevr. 
Van Berlo afwezig is stelt dhr. Bastiaannet (VVD) de vragen.
Ook mevr. De Laat (LR) heeft vragen gesteld over dit onderwerp. Bij afwezigheid van mevr. 
de Laat (LR) stelt dhr. Van den Heuvel (LR) de vragen.
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Wethouder Coppens beantwoordt de vragen. Afgelopen maandag heeft het college direct 
opgeschaald richting zowel de gedeputeerde van de Provincie Noord-Brabant als met de 
vervoerder (Hermes). Hoewel goede afspraken waren gemaakt, zag Hermes zich 
genoodzaakt om eenzijdig af te wijken van de gemaakte afspraken. Op korte termijn, deze 
week, is er een afspraak met Hermes om te bespreken wanneer de omleiding van de 
busroute wel ingaat. De vervoeder is verantwoordelijk voor de reizigersinformatie en belooft 
beterschap. De wethouder geeft aan bestuurlijke druk te blijven uitoefenen om z.s.m. weer 
de reguliere dienstverlening terug te krijgen. Qua voorzieningen geeft de wethouder aan dat 
er bij de halte Pelgrimsrust voldoende voorzieningen worden gerealiseerd voor het veilig 
stallen van de fiets. De wethouder zegt toe m.b.t. halte Pastoor Poellplein de onderzoeken 
wat mogelijk is qua aanbindmogelijkheden voor de fiets, de zogenaamde “nietjes”. 

4 a. Vaststellen verslag commissie Ruimte en Mobiliteit d.d. 30 november 2022
Er zijn vooraf geen wijzigingen ontvangen en het verslag van 30 november 2022 wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

b. Lijst met toezeggingen
De commissievoorzitters hebben per e-mail voor het kerstreces het verzoek naar alle raads- 
en commissieleden uitgezet om vragen of opmerkingen met betrekking tot agendapunt 4 
(verslag, lijst met toezeggingen, termijnplanningen) vooraf in te dienen  bij de griffie zodat het 
college een reactie kan voorbereiden.

Verder zijn er geen opmerkingen van toepassing.

     c. Termijnplanning
Hiervoor zijn geen opmerkingen van toepassing. 

5. Bestemmingsplan "Gemert, Virmundtstraat". 
(Voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Coppens)

De commissie staat stil bij het onderwerp AERIUS calculator en de berekening van de 
stikstofdepositie. De wethouder is op de hoogte van het wijzigingsbesluit d.d. 26 november 
2022 en dat er een gewijzigde calculator beschikbaar komt op 26 januari 2023. De meest 
recente berekening moet bij het voorstel worden gevoegd. De verwachting is dat de nieuwe 
calculator geen ander resultaat oplevert en om voortgang te houden in het proces is het 
voorstel het huidige bestemmingsplan voor te leggen ter besluitvorming in de 
raadsvergadering van 25 januari 2023. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk. 

6. Instemmen met een ontwerp verklaring om medewerking te kunnen verlenen aan 
het realiseren van 136 vakantiewoningen voor de locatie Grotel 5 in Bakel 
(Voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Claassen)

Eerste termijn
Een aantal commissieleden vraagt aandacht voor de verkeersveiligheid en verkeersdrukte 
en niet alle commissieleden zijn op de hoogte van een verkeersrapport dat bij de stukken is 
bevoegd. 

Sociaal Gemert-Bakel spreekt uit ernstige bezwaren te hebben bij het plan op het gebied van 
ruimtelijke inpassing (beplantingsplan), de bredere context met betrekking tot de 
ontwikkelingen in het buitengebied (extra druk op de natuur) en de eventuele zakelijke 
verhuurders en de financiering.
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Politiek op Inhoud vraagt wat de markt is voor vakantieparken in de gemeente. Daarnaast 
mag het geen park worden voor arbeidsmigranten. 

De VVD heeft zorgen dat het bestemmingsplan uitgaat van 165 woningen en er 136 
woningen gebouwd gaan worden. Kan in het bestemmingsplan het aantal van 136 woningen 
opgenomen worden in plaats van de 165 woningen?

Het CDA doet navraag m.b.t. het aantal bezwaren die er zijn, maar nog niet formeel zijn 
ingediend.

Wethouder Claassen zegt toe de verkeersanalyse z.s.m., in ieder geval voor de 
raadsvergadering, aan de raads- en commissieleden ter beschikking te stellen. 
Het is aan de raad om na te denken over een visie op het aantal recreatieve bedden in de 
gemeente. Er zijn 4 informele bezwaren, deze hebben betrekking op de aantrekkende 
werking tot wandelaars en het uitlaten van de hond. Elk bestemmingsplan heeft standaard 
10% uitbreidingsruimte, in theorie zijn 165 woningen toegestaan, maar in de praktijk is hier 
geen plek voor binnen het plangebied, bestemming is recreatief waardoor arbeidsmigranten 
zijn uitgesloten en handhavend opgetreden kan worden.   

Tweede termijn
De Dorspartij vraagt of i.v.m. het landschappelijk karakter van de omgeving, aan de randen 
laagbouw gebouwd kan worden?

De Lokale Realisten merkt op dat het raadsbesluit uitgaat van het feit dat de raad een 
ontwerp verklaring van geen bedenkingen afgeeft. Maar wat als de raad wel bezwaren 
heeft? Hoe krijgen deze een plek gezien het raadsbesluit? 

Sociaal Gemert-Bakel heeft vragen over het inpassen van het vakantiepark in de groene 
omgeving? 

Het CDA oppert het idee om na de realisatie van het park de eerste twee jaar intensiever de 
verkeersbewegingen te monitoren. 

Namens de wethouder geeft de betrokken ambtenaar aan dat de raad eventuele 
bedenkingen per amendement aan het raadsbesluit kan toevoegen. Het gaat nu om een 
ontwerpverklaring waardoor het college de opmerkingen vanuit de raad kan meenemen 
richting de definitieve verklaring. Als er geen zienswijzen worden ingediend, geeft het college 
een definitieve verklaring van geen bedenkingen af. 
Daarnaast kan de raad de suggestie met betrekking tot de hoogbouw in de binnen cirkel als 
suggestie meegeven, zolang het maar binnen het bestemmingsplan past. Ook de 
bedenkingen m.b.t. de verkeersdrukte kan de raad in de vorm van een bedenking een plek 
geven. Het onderwerp biodiversiteit dient eerst een plek te krijgen middels een beleidsplan 
waarna het als een soort toetsingskader voor bestemmingplannen kan gelden.  

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als bespreekstuk.

7. Bestemmingsplan “Herstructureringslocaties Goed Wonen”  
(Voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Claassen)

De commissie kan instemmen met het voorstel en heeft complimenten voor het stuk.
Sociaal Gemert-Bakel vraagt waarom de bomenkap noodzakelijk is en wanneer het 
bomenbeleidsplan te verwachten voor behandeling in de raad. 

Wethouder Claassen geeft aan dat voor de groenstructuur een beleidsplan wordt opgesteld 
waarin onderwerpen als biodiversiteit terug komen. Daarnaast worden voor dit plan alleen de 
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noodzakelijke bomen verwijderd en worden zoveel mogelijk bomen behouden. De 
initiatiefnemer kiest het onderzoeksbureau uit.

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk!.

8.a ‘Erfgoedverordening gemeente Gemert-Bakel’.
(Voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Coppens)

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk. 

8.b Nota welstand en beeldkwaliteit gemeente Gemert-Bakel
(Voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Coppens)

Dhr. Meulenmeesters (CDA) geeft aan in december dat de raad een tweetal bijeenkomsten 
heeft gehad m.b.t. beeldkwaliteit. Vervolgafspraken moeten nog gemaakt worden. 

Wethouder Coppens geeft aan de vaststelling van deze nota noodzakelijk is om 
vervolgstappen te kunnen zetten. Zo ook m.b.t. de 40 beeldkwaliteitsplannen en hoe hier 
mee om te gaan. Idee is om te komen tot een vijftal beeldkwaliteitsplannen, waarvan het 
beeldkwaliteitsplan buitengebied er één zal zijn.
 
Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk. 

8.c. Verordening adviescommissie omgevingskwaliteit gemeente Gemert-Bakel
(Voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Coppens)

Een aantal commissieleden heeft vragen m.b.t. de ambtelijke adviescommissie die wordt 
voorgesteld. 

Wethouder Coppens geeft aan de adviescommissie gaat bestaan uit drie personen, vanuit 
een vakinhoudelijke discipline, om de continuïteit van toetsing en advisering te waarborgen.

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk. 

8.d. Verordening monumentenspaarfonds gemeente Gemert-Bakel
(Voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Coppens)

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk. 

9. Aanvullend krediet project Reconstructie Vondellaan
(Voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Coppens)

Eerste termijn
D66 merkt op dat, als de Vondellaan is afgesloten, alvast het monitoren van het verkeer kan 
plaatsvinden, hiervoor hoeft niet gewacht te worden op de inrichting van een 30 km zone. 

De VVD doet navraag naar de berekeningen van de aanrijdtijden van de hulpdiensten en de 
evt. claim van Hermes.

Het CDA heeft complimenten voor het voorliggende voorstel waarbij ook de risico’s in kaart 
zijn gebracht. De partij is geschrokken van de kosten voor de herstructurering van het riool.

De Lokale Realisten vraagt of er een alternatief is als de raad dit plan niet vaststelt. 
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Sociaal Gemert Bakel vraagt of de kosten gedekt kunnen worden uit de bestaande middelen 
en er dus geen begrotingswijziging nodig is.

Politiek op Inhoud heeft vragen m.b.t. het verduurzamen en aanleg van zonnepanelen. 
Waren de kosten voor het college niet al eerder bekend, bijv. de bij de 
begrotingsbehandeling in november 2022? En klopt het signaal om m.b.t de centrumvisie 
nieuw onderzoek te doen? 

Wethouder Coppens zegt toe de vragen m.b.t. de omrijtijden voor de hulpdiensten en de 
bezwaren van de vervoerder schriftelijk te beantwoorden. M.b.t. de toekomstige reconstructie 
riool, heeft de gemeente veel in beeld, maar niet alles en sommige gedeelten zijn sterk 
verouderd. Met het afwaarderen van de Vondellaan komen er kruisingen i.p.v. rotondes en 
aangezien deze omgeving met regelmaat te maken heeft met wateroverlast is dit een 
uitgelezen kans om het rioolstelsel goed aan te pakken. Als de raad dit besluit niet goedkeurt 
kan er 1 maart niet gestart worden met de uitvoering en moet het college terug naar de 
tekentafel om de afspraak met de provincie gestand te kunnen doen. Er is dus eigenlijk geen 
sprake van een alternatief.
Momenteel wordt er uitvoering gegeven aan de centrumvisie en is er geen nieuw onderzoek 
gaande. Het verduurzamen van de huizen, in relatie tot de kap van bomen wordt 
meegenomen in het groen-structuurplan. Het budget past binnen de huidige middelen, er is 
alleen een verandering in de afschrijftermijnen.

Tweede termijn
De VVD doet navraag m.b.t. de hub op het pastoor Poellplein en wat met gereserveerde geld 
gaat gebeuren? Kan dit meegenomen worden in de herstructurering van de Vondellaan?  

Wethouder Coppens geeft aan het begrote bedrag niet is aangesproken en gekeken moet 
worden of het ingezet kan worden voor de voorzieningen bij de andere hubs. 
 
Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

10. Informatie detailhandel buitengebied n.a.v. gesprek Nooijen Milheeze
(overleg – verzoek commissie)

De initiatiefnemer dhr. Vroomans (POI) geeft een introductie van het onderwerp. Hij geeft 
aan de insteek was dat het college de commissie en de raad meeneemt in het onderwerp 
detailhandel in het buitengebied. Er blijkt zowel binnen de commissie als het college 
onduidelijkheid te zijn over het doel en wijze van agendering en wie de onderlegger moet 
aanbieden; de wethouder was in ieder geval niet op de hoogte van de insteek dat hij de 
commissie zou informeren.

Wethouder Claassen geeft aan het college het bevoegd orgaan is om antwoord te geven op 
dergelijke principeverzoeken. Het huidige besluit staat het verzoek van de familie Nooijen 
niet toe. 

De commissie vraagt zich af hoe hier mee om te gaan. Wat moet er gebeuren om het plan in 
behandeling te nemen, wetende dat het een collegebevoegdheid is en er afgeweken moet 
worden van bestaand beleid?

Op aangeven van wethouder Claassen stelt de gehele commissie de vraag aan de 
wethouder wat er wel mogelijk is voor de familie Nooijen om dit seizoen nog voor de 
carnavalsvakantie carnavalskleding te verkopen? Wat kan wel en het college wordt gevraagd 
hier suggesties voor te doen. De wethouder zegt toe de vragen formeel te beantwoorden, 
hiervoor ook contact op te nemen met de familie Nooijen om de vraagstelling expliciet te 
krijgen zodat maximaal meegedacht kan worden en er een zorgvuldige afhandeling kan 
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plaatsvinden. De wethouder geeft een formeel antwoord richting college en raad en een 
informeel antwoord richting de familie Nooijen.

11. RIN Opstarten wijzigingsprocedure locatie Hollevoort 1 in Bakel
(overleg – verzoek fractievoorzitters)

Aangezien er op het laatste moment veel bijlagen zijn bijgevoegd, geven meerdere 
commissieleden aan deze niet hebben kunnen lezen voor aanvang van deze vergadering. 
Bij meerdere commissieleden bestaat behoefte aan extra uitleg. 

Wethouder geeft aan er binnenplans een oplossing wordt gezocht en de gevoeligheden 
vanuit de raad buiten het plan worden gehouden. De raad heeft een bestemmingsplan 
vastgesteld en dit staat deze transformatie toe zodat het college het kan afhandelen.  
De wethouder doet de suggestie om eerst de beantwoording op de vragen door te nemen en 
dan een afweging te maken over de wijze van agenderen, 
Het college heeft een besluit genomen en gaat door met de uitwerking hiervan. 

De voorzitter geeft aan er een heleboel informatie is aangeleverd en niet iedereen 
gelegenheid heeft gehad deze goed door te nemen. De fracties wordt gevraagd om na het 
lezen van alle stukken, maar toch uiterlijk volgende week woensdag, met een reactie te 
komen over de wijze van agendering; als er behoefte is aan een extra informatieavond dan 
kan dit verzoek overgebracht worden aan de agendacommissie, met daarbij aangegeven 
welke vragen het college nog kan beantwoorden om duidelijkheid te geven. 

12.  Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 23.12 uur gesloten .

OVERZICHT TOEZEGGINGEN COMMISSIE: 

Datum
Cie

Toezegging Afgedaan 
ja/nee

11 januari 
2023

Agendapunt 3 – Vragenrecht:
Omleidingsroute Hermes.

Wethouder Coppens zegt toe m.b.t. Pastoor Poellplein te 
onderzoeken wat mogelijk is qua aanbindmogelijkheden voor 
de fiets, de zogenaamde “nietjes”. 

11 januari 
2023

Agendapunt 9 – Aanvullend krediet reconstructie Vondellaan

Wethouder Coppens zegt toe de vragen m.b.t. de omrijtijden 
voor de hulpdiensten en de bezwaren van de vervoerder 
schriftelijk te beantwoorden.

11 januari 
2023

Agendapunt 10 – Brief familie Nooijen inzake tijdelijke 
verkoop carnavalskleding Milheeze. 

Op aangeven van wethouder Claassen stelt de gehele 
commissie de vraag aan de wethouder wat er wel mogelijk is 
voor de familie Nooijen om dit seizoen nog voor de 
carnavalsvakantie carnavalskleding te verkopen. Wat kan wel 
en het college wordt gevraagd hier suggesties voor doen. De 
wethouder zegt toe de vragen formeel te beantwoorden, 
hiervoor ook contact op te nemen met de familie Nooijen om 
de vraagstelling expliciet te krijgen zodat maximaal 
meegedacht kan worden en er een zorgvuldige afhandeling 
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kan plaatsvinden. De wethouder geeft een formeel antwoord 
richting college en raad en een informeel antwoord richting de 
familie Nooijen.

11 januari 
2023

Agendapunt 11 – Opstarten wijzigingsprocedure locatie 
Hollevoort 1 in Bakel

De fracties wordt gevraagd om na het lezen van alle stukken, 
maar toch uiterlijk volgende week woensdag, met een reactie 
te komen over de wijze van agendering; als er behoefte is 
aan een extra informatieavond dan kan dit verzoek 
overgebracht worden aan de agendacommissie, met daarbij 
aangegeven welke vragen het college nog kan beantwoorden 
om duidelijkheid te geven. 


